

PRAYERS.

Tribute was paid to the memory of the Honourable Senator McDonald, whose death occurred March 31, 1980.

Tribute was paid to the Honourable Robert R. de Cotret, P.C., who resigned from the Senate January 14, 1980.

The Honourable Senator Perrault, P.C., laid on the Table the following:—

Capital Budget of Air Canada for the year ending December 31, 1980, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-300, dated January 25, 1980, approving same.

Capital and Operating Budgets of the Canadian National Railways for the year ending December 31, 1979, pursuant to section 37(2) of the *Canadian National Railways Act*, Chapter C-10 and section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1979-3206, dated November 22, 1979, approving same.

Capital Budget of the Great Lakes Pilotage Authority, Ltd., for the year ending December 31, 1980, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-497, dated February 8, 1980, approving same.

Capital Budget of The Jacques Cartier and Champlain Bridges Incorporated for the fiscal year ending March 31, 1981, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-384, dated February 1, 1980, approving same.

Capital Budget of the Laurentian Pilotage Authority for the year ending December 31, 1980, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-498, dated February 8, 1980, approving same.

Capital Budget of The St. Lawrence Seaway Authority for the fiscal year ending March 31, 1981, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-385, dated February 1, 1980, approving same.

Capital Budget of the Northern Transportation Company Limited for the year ending December 31, 1980, pursuant to section 70(2) of the *Financial Administration Act*, Chapter F-10, R.S.C., 1970, together with copy of Order in Council P.C. 1980-245, dated January 18, 1980, approving same.

PRIÈRE.

Hommage est rendu à la mémoire de l'honorable sénateur McDonald, décédé le 31 mars 1980.

Hommage est rendu à l'honorable Robert R. de Cotret, C.P., qui a démissionné du Sénat le 14 janvier 1980.

L'honorable sénateur Perrault, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Budget d'investissements d'Air Canada pour l'année se terminant le 31 décembre 1980, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1980-300, en date du 25 janvier 1980, approuvant ledit budget.

Budgets d'investissements et d'exploitation des Chemins de fer nationaux du Canada pour l'année se terminant le 31 décembre 1979, conformément à l'article 37(2) de la *Loi sur les Chemins de fer nationaux* du Canada, chapitre C-10 et à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1979-3206, en date du 22 novembre 1979, approuvant lesdits budgets.

Budget d'investissements de l'Administration de pilotage des Grands Lacs Limitée, pour l'année financière se terminant le 31 décembre 1980, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1980-497, en date du 8 février 1980, approuvant ledit budget.

Budget d'investissements des Ponts Jacques-Cartier et Champlain Incorporée pour l'année financière se terminant le 31 mars 1981, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1980-384, en date du 1^{er} février 1980, approuvant ledit budget.

Budget d'investissements de l'administration de pilotage des Laurentides pour l'année se terminant le 31 décembre 1980, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1980-498, en date du 8 février 1980, approuvant ledit budget.

Budget d'investissements de l'administration de la Voie maritime du Saint-Laurent pour l'année financière se terminant le 31 mars 1981, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie de décret C.P. 1980-385, en date du 1^{er} février 1980, approuvant ledit budget.

Budget d'immobilisations de la Société des Transports du Nord Limitée pour l'année financière se terminant le 31 décembre 1980, conformément à l'article 70(2) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre F-10, S.R.C., 1970, ainsi que copie du décret C.P. 1980-245, en date du 18 janvier 1980, approuvant ledit budget.